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Protokół Nr 12/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 marca 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29.12.2010r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz 
uchwał zmieniających: VI/57/11 z dnia 11.02.2011r. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie aktualizacji „Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007 – 2013”. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2010/2011 Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
lokalu użytkowego Warmińsko – Mazurskiej Wojewódzkiej Komendzie Ochotniczych 
Hufców Pracy w Olsztynie w ramach współpracy w zakresie wspólnych działań 
podejmowanych na rzecz poprawy startu zawodowego młodzieży w mieście w Nowym 
Mieście Lubawskim. 

 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Pierwszym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyj ęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-
2016. 
/na posiedzenie weszła Pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 
2011- 2016. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o dotacj ę na finansowe wspieranie programu z zakresu opieki nad 
dzieckiem i rodzin ą pn. „Wspieramy rodziny zast ępcze”. 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej ogłosiło konkurs 
dotyczący budowania lokalnego systemu opieki nad dzieckiem i rodziną w 2011r. W ramach 
projektu wspierane będą przez psychologów i pedagogów zarówno rodziny spokrewnione jak i 
niespokrewnione. 
Pani Trzaskalska zapytała ile jest rodzin spokrewnionych w powiecie nowomiejskim. 
Pani Łydzińska odpowiedziała, że rodzin spokrewnionych jest 35. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o dotacj ę na finansowe wspieranie programu z zakresu opieki nad 
dzieckiem i rodzin ą  pn. „Łatwiej w grupie”. 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że powyższy projekt jest skierowany głównie do 
niespokrewnionych rodzin zastępczych. W ramach projektu zostaną przeprowadzone szkolenia 
z psychoterapeutą, psychologiem i pedagogiem. Specjalistyczne szkolenia mają na celu m.in. 
podtrzymywanie więzi pomiędzy rodzinami biologicznymi i zastępczymi.  
Pani Skarbnik poinformowała, że wkład własny na realizację w/w projektów jest zabezpieczony 
w budżecie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Spe cjalnej Troski, któremu 
zlecono realizacj ę zadania z zakresu pomocy społecznej. 
/na posiedzenie weszła Pani Barbara Bagińska – specjalista ds. kontroli wewnętrznej/ 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli w/w stowarzyszenia. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 2. 
 
Piątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie przyj ęcia 
sprawozdania „Nazaret Świetlicy dla Dzieci im. Bł. Ks. Wincentego Frelicho wskiego”, 
któremu zlecono realizacj ę zdania z zakresu pomocy społecznej. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 3. 
 
Szóstym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie przyj ęcia 
sprawozdania Katolickiego O środka Adopcyjno – Opieku ńczego Archidiecezji 
Warmińskiej w Ostródzie, któremu zlecono  realizacj ę zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli w/w stowarzyszenia. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 4. 
 
Siódmym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodost ępnych na terenie 
Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła Ewa Kalisz – Górzkowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
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Pani Starosta poinformowała, że w dniu 11.03.2011r. odbyło się spotkanie z właścicielami aptek 
z terenu powiatu nowomiejskiego w sprawie rozstrzygnięcia kwestii dotyczącej pełnienia 
dyżurów. Zainteresowani poinformowali, że nie będą pełnili dyżurów za aptekę „Rodzinna”.      
W związku z powyższym wystosowano pismo do właścicielki powyższej apteki informujące, że 
zobowiązuje się ich do rozpoczęcia pełnienia dyżuru w dniu 11.03.2011r. 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że zmiana uchwały jest związana z wnioskiem apteki 
„Rodzinnej” dotyczącym zmiany godzin pracy. Dodała, że w tej sprawie jest pozytywna opinia 
Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie oraz wójtów z terenu powiatu nowomiejskiego. Pani 
Kalisz – Górzkowska wyjaśniła, że powiat nie może ingerować w kwestie dotyczące ustalenia 
godzin otwarcia aptek. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Ósmym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana Piotra Saremby –  dyrektora 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach w sprawie ws trzymania procedury 
przetargowej dotycz ącej sprzeda ży samochodu słu żbowego. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że w dniu 07.03.2011r. wpłynął wniosek Pana 
Saremby wraz z wnioskiem Rady Pedagogicznej w sprawie wstrzymania procedury 
przetargowej dotyczącej sprzedaży samochodu służbowego. Dodała, że decyzja o sprzedaży 
samochodu została podjęta przez poprzedni Zarząd Powiatu. Wyjaśniła, że  koszty związane z 
eksploatacją samochodu były coraz większe. Ponadto poinformowała, że zauważono wzrost 
wykorzystania samochodu służbowego tzn. ilość przejechanych kilometrów w porównaniu do lat 
poprzednich wzrosła dwukrotnie.  
Pani Trzaskalska zapytała z jakiego rocznika jest w/w samochód. 
Pani Kalisz – Górzkowska odpowiedziała, że jest to samochód marki Mercedes rocznik 1991. 
Dodała, że rzeczoznawca wycenił samochód na kwotę 3 911 zł. 
Pani Starosta zaproponowała, żeby wyrazić zgodę na warunkowe wstrzymanie procedury 
sprzedaży samochodu. Dodała, że auto może być wykorzystane tylko i wyłącznie do celów 
służbowych. Pani Skarbnik poinformowała, że dysponent samochodu musi pamiętać o 
prawidłowej gospodarce materiałowej i utrzymaniu samochodu w ramach budżetu szkoły. Pani 
Trzaskalska stwierdziła, że jeżeli wykorzystanie samochodu będzie generować duże koszty, to 
sprawa zostanie ponownie przeanalizowana przez Zarząd Powiatu. 
 
Członkowie Zarządu przychylili się do powyższych stwierdzeń i podjęli decyzję, że warunkowo 
wstrzymują procedurę przetargową dotyczącą sprzedaży samochodu służbowego. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana Piotra Saremby stanowi załacznik nr 5. 
Wniosek Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach stanowi załącznik    
nr 6. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół Zawodowych w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2010/2011 
Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na u życzenie lokalu u żytkowego Warmi ńsko – Mazurskiej Wojewódzkiej 
Komendzie Ochotniczych Hufców Pracy w Olsztynie w r amach współpracy w zakresie 
wspólnych działa ń podejmowanych na rzecz poprawy startu zawodowego m łodzie ży w 
mieście w Nowym Mie ście Lubawskim. 
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Pani Kalisz – Górzkowska wyjaśniła, że Komenda Główna OHP realizuje projekt pn. „OHP jako 
realizator usług rynku pracy”. Dodała, że Warmińsko-Mazurska Wojewódzka Komenda OHP w 
Olsztynie złoży wniosek o utworzenie w Nowym Mieście Lubawskim Młodzieżowego Centrum 
Kariery oraz Punktu Pośrednictwa Pracy. Poinformowała, że porozumienie stanowiące 
załącznik do projektu uchwały zostało sprawdzone przez radcę prawnego. Dopisano w § 2 
punkt 3, który otrzymał brzmienie : „Powiat nie jest zobowiązany w ramach realizacji projektu do 
nakładów finansowych i nie ponosi odpowiedzialności finansowej za jego realizację”. Ponadto 
dodała, że w/w jednostka przekaże środki dla powiatu na zaadaptowanie pomieszczeń, w 
których będą się mieściły MCK i PPP. Pan Wicestarosta poinformował, że projektem będą 
objęte osoby do 25 roku życia. Dodał, że lokale użytkowe o których mowa powyżej mieszczą 
się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Pani Trzaskalska poinformowała, że na stronie internetowej Ministerstwa Edukacji Narodowej 
ukazała się informacja dotycząca rezerwy subwencji oświatowej. Wyjaśniła, że  szkoły mogą 
składać wnioski na dofinansowanie jednostek z przeznaczeniem m.in. na wyposażenie w sprzęt 
szkolny i pomoce dydaktyczne. Dodała, że pomieszczenia szkolne muszą być oddane do 
użytku w okresie od 1 września 2010r. do 31 grudnia 2010r. lub w pierwszych trzech kwartałach 
2011r. Poinformowała, że dotyczy to pomieszczeń do nauki w nowo wybudowanych obiektach 
lub adaptacja innych pomieszczeń nie wykorzystywanych na cele dydaktyczne. Termin 
składania wniosków do 29 kwietnia 2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście 
Lubawskim umowy u życzenia. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było rozpatrzenie punktu 3 wniosku Pani Barbary  
Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście 
Lubawskim. 
 
Sekretarz poinformował, że punkt trzeci wniosku dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
użyczenia pomieszczenia znajdującego się w budynku Zespołu Szkół im. C.K. Norwida o 
powierzchni 12,20 m². Dodał, że pomieszczenie będzie użyczała „Grupowa Praktyka 
Pielęgniarek i Położnych s.c. Hygieja” z przeznaczeniem na gabinet pielęgniarski. 
 
Zarząd rozpatrzył punkt 3 wniosku pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
Wniosek Pani  Barbary Przeradzkiej – Martko stanowi załącznik nr 7. 
 
Trzynastym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ – 
przewodnicz ącego Stowarzyszenia Ludno ści Pochodzenia Niemieckiego w sprawie 
przedłu żenia umowy u życzenia lokalu w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 8. 
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Czternastym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ 
– właściciela firmy ATUT z Torunia w sprawie rozwi ązania umowy dzier żawy powierzchni 
w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 9. 
 
Piętnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w bud żecie powiatu na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Szesnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z uchwałami: Nr RIO.IV-0120-38/11, 
Nr RIO.IV-0120-39/11  Składu Orzekaj ącego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
z dnia 09.02.2011r. 
 
Uchwały Nr RIO.IV-0120-38/11, Nr RIO.IV-0120-39/11  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 09.02.2011r. stanowią załączniki nr 10 i 11. 
 
Siedemnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w N owym Mie ście Lubawskim z dnia 
29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prog nozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieni ających: VI/57/11 z dnia 
11.02.2011r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Osiemnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycy jnego Powiatu Nowomiejskiego na 
lata 2007 – 2013”. 
/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2007 – 2013. 
Pan Kłosowski poinformował, że w dniu dzisiejszym razem z Panem Wicestarostą dokonano 
kontroli stanu dróg powiatowych. Stwierdził, że drogi po okresie zimowym są w bardzo złym 
stanie. W wielu miejscach wytworzyły się tzw. przełomy drogowe /występują m.in. w gminie 
Biskupiec i gminie Grodziczno na czternastu odcinkach drogowych/. Pan Kłosowski 
szczegółowo omówił dokumentację fotograficzną dróg powiatowych. Poinformował, że naprawa 
zniszczonych odcinków dróg będzie wiązała się z dużymi nakładami finansowymi. 
W związku z powyższym Pan Kłosowski zawnioskował o zwiększenie budżetu Zarządu Dróg 
Powiatowych. Ponadto poruszył kwestię dotyczącą drogi Ostrowite – Górale. Zawnioskował, 
żeby w bieżącym roku w sierpniu uregulować pas drogowy na w/w odcinku. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku Pana Kłosowskiego. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Dziewiętnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z dokumentacj ą dotycz ącą 
modernizacji kotłowni w ęglowej na paliwo odnawialne – biomasa w Zespole Szk ół im. 
C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że 2009r. zakończono realizacje projektu pn. „Modernizacja 
kotłowni węglowej na paliwo odnawialne – biomasa w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim”. Dodała, że 30.10.2009r. komisja powołana przez Zarząd  Powiatu 
dokonała odbioru kotłowni. Następnie złożono wniosek o płatność do Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. Pani Banaszewska wyjaśniła, że w 
marcu 2010r. przyjechała kontrola z WFOŚiGW, która wniosła zastrzeżenia dotyczące 
wykonania kotłowni. Dodała, że jednym z zarzutów w/w jednostki był brak zatrudnionego 
inspektora nadzoru tj. osoby, która posiadałaby uprawnienia sanitarne i znała się na technologii 
modernizacji kotłowni. Pani Banaszewska wyjaśniła, że inspektor nadzoru nie został 
zatrudniony ponieważ nie było środków finansowych przeznaczonych na ten cel. 
Pani Trzaskalska zapytała, kto był w komisji która odbierała kotłownie. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że w skład komisji wchodzili: Pan Jan Rochewicz - 
wicestarosta, Pan Bogdan Cieplak – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa, Pani Alina 
Banaszewska oraz Pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektorka Zespołu Szkół im. C.K. 
Norwida. Odbiór kotłowni odbył się w obecności Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ – wykonawcy 
kotłowni. 
Pan Wicestarosta zapytał dlaczego Pan Samsel nie był w komisji, która odbierała kotłownie 
skoro z dokumentacji wynika, że kontrole cząstkowe wykonywał Pan Andrzej Samsel i Pani 
Alina Banaszewska. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że Pan Samsel w tym okresie miał dużo obowiązków 
służbowych /Pani Krystyna Zatorska – z-ca naczelnika w okresie od 13.10.2009r. do 
17.11.2009r. przebywała na zwolnieniu lekarskim/  i Pan Starosta powołał do komisji Pana 
Bogdana Cieplaka – naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa. 
Pan Wiśniewski zapytał, czy WFOŚiGW nie obligował powiatu do zatrudnienia inspektora 
nadzoru. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że WFOŚiGW nie wymagał zatrudnienia inspektora 
nadzoru. Przepisy prawne nie narzucają obowiązku zatrudnienia inspektora nadzoru, niemniej 
jednak powiat dla własnego bezpieczeństwa powinien zatrudnić taką osobę. Dodała, że w chwili 
obecnej nawet przy najmniejszych inwestycjach, szczególnie dofinansowanych ze środków 
unijnych, zatrudniany jest inspektor nadzoru. 
Pan Wiśniewski zapytał, czy był zatrudniony kierownik budowy. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że kierownik budowy był zatrudniony z ramienia wykonawcy. 
Pani Trzaskalska zapytała jakie były inne zarzuty WFOŚiGW wobec powiatu. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że jednym z zarzutów było to iż dokumentacja projektowa 
zadania różniła się od wykonanej inwestycji. Wyjaśniła, że były zamontowane inne pompy 
ciepła niż zaprojektowane dla tej kotłowni, ale zamienniki posiadały zbliżone parametry. 
Pani Trzaskaska zapytała, czy  projektantem i wykonawcą był Pan /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że projektantem był Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ (syn /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/), natomiast  wykonawcą inwestycji był Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
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wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Dodała, że jest 
to zgodne z przepisami dotyczącymi zamówień publicznych.  
Pani Trzaskalska poprosiła o szczegółowe przedstawienie protokołu pokontrolnego tzn. 
przedstawienie zarzutów WFOŚiGW wobec powiatu. 
Pani Banaszewska poinformowała, że kontrola przebiegała dwuetapowo tzn. pierwszy etap 
kontroli odbył się w dniach 22,24.03.2010r., natomiast drugi etap kontroli odbył się 18.11.2010r. 
Dodała, że po pierwszym etapie kontroli zostały wykonane przez Pana /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  
niektóre zalecenia, o których poinformował ustnie zespół kontrolujący. Wyjaśniła, że trwa okres 
gwarancyjny i firma Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  musi naprawiać wszelkie usterki, które 
wynikną w kotłowni. Nadmieniła, że WFOŚiGW po pierwszym etapie kontroli nie przedstawił 
pisemnie zaleceń pokontrolnych, dopiero w dniu 04.01.2011r. wpłynął do Starostwa 
Powiatowego protokół z kontroli. Pani Banaszewska poinformowała, że na etapie odbioru 
kotłowni przyjęto oświadczenie kierownika budowy, który stwierdził że zadanie jest 
zrealizowane w sposób prawidłowy. Ponadto jest oświadczenie projektanta, że pompy ciepła 
zamontowane przez wykonawcę są o zbliżonych parametrach co zaprojektowane. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy w w/w kwestii jest prowadzona pisemna korespondencja z 
Panem /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Ponadto zapytała, czy Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  udzielał 
pisemnej odpowiedzi dotyczącej wykonania naprawy usterek bądź wymiany urządzeń w 
kotłowni. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że z Panem /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  była prowadzona 
korespondencja pisemna. Dodała, że powiat był pisemnie informowany przez pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  o wykonaniu zaleceń. 
Pani Banaszewska poinformowała, że po pierwszym etapie kontroli WFOŚiGW zgłosił sprawę 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do Prokuratury.  
Członkowie Zarządu zapoznali się z informacją pokontrolną z kontroli na miejscu realizacji 
projektu. Pani Trzaskalska odczytała fragmenty informacji pokontrolnej. 
Pani Banaszewska wyjaśniła szczegółowo informację pokontrolną. 
Pani Trzaskalska zapytała, jakie konkretne zalecenia wykonał Pan/wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
Pani Banaszewska wyjaśniła, że wezwano Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ do usunięcia wszelkich 
niezgodności wykazanych w protokole pokontrolnym. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy wszystkie niezgodności zostały na dzień dzisiejszy usunięte 
przez Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że pewne zalecenia pokontrolne zostały wykonane a inne 
nie. Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ argumentuje, że pompy ciepła i inne urządzenia 
zamontowane w kotłowni są o podobnych parametrach a nawet lepszych niż zaprojektowane. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 
5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ powinien wykonać wszystkie zalecenia 
pokontrolne i zamontować wszystkie urządzenia w kotłowni zgodnie z projektem. 
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Pan Wicestarosta poinformował, że WFOŚiGW wskazał kolejny termin wykonania zaleceń 
pokontrolnych tj. do dnia 15.04.2011r. Dodał, że poproszono zewnętrznego eksperta z 
odpowiednimi uprawnieniami do wydania opinii w sprawie zamontowanych urządzeń w 
kotłowni. Jeżeli opinia eksperta będzie negatywna co do zamontowanych urządzeń, to Pan 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  będzie musiał usunąć wszelkie niezgodności. 
Pani Trzaskalska zawnioskowała, że na dzień 15.04.2011r. w kotłowni muszą być 
zamontowane wszystkie urządzenia zgodnie z projektem. Dodała, że jeżeli powiat nie otrzyma 
dofinansowania z WFOŚiGW to należy zaskarżyć Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  z powództwa 
cywilnego. 
Pan Wiśniewski zapytał, kto był w składzie komisji przetargowej i czy były inne oferty na 
wykonanie modernizacji kotłowni. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że w skład komisji przetargowej wchodzili: Pan J. 
Rochewicz, Pani A. Banaszewska, Pani E. Reimer oraz Pan A. Samsel.  Dodała, że złożone 
zostały dwie oferty tj. firmy HYDRO-TERM z Ełku i F.H.U. „MORENC” z Nowego Miasta 
Lubawskiego. Poproszono pierwszego oferenta o uzupełnienie dokumentacji, natomiast w 
wyznaczonym terminie firma nie uzupełniła brakujących dokumentów. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy oferta firmy HYDRO-TERM była droższa czy tańsza. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że oferta w/w firmy była tańsza. Niemniej jednak firma nie 
uzupełniła dokumentacji i nie mogła być brana pod uwagę w przetargu. 
Pani Banaszewska poinformowała, że do dnia 23.03.2011r. będzie przygotowana opinia 
niezależnego eksperta w sprawie zamontowanych urządzeń. W związku z powyższym 
wystosowane zostanie pismo do Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  wraz z kserokopią opinii 
eksperta informujące jakie urządzenia muszą być wymienione. 
Pan Wicestarosta zaproponował, żeby przed wymianą urządzeń przez Pana /wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ 
zasięgnąć informacji w instytucji kontrolującej, czy opinia niezależnego eksperta zatrudnionego 
przez powiat jest dla nich wiążąca, czy bezwzględnie należy wymienić wszystkie urządzenia 
zgodnie z dokumentacją projektową. 
Pani Trzaskalska zapytała Panią Banaszewską, czy sugerowała poprzedniemu Staroście 
zatrudnienie inspektora nadzoru. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że została poinformowana iż na ten cel nie ma środków 
finansowych. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że przy składaniu wniosku o dofinansowanie nie został uwzględniony 
koszt zatrudnienia inspektora nadzoru. 
Pani Starosta stwierdziła, że po zapoznaniu się z opinią eksperta oraz z opinią WFOŚiGW 
należy wystosować do Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  pismo dotyczące wykonania wszystkich 
zaleceń pokontrolnych. Dodała, że jeżeli Pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ nie wykona zaleceń 
pokontrolnych to należy poinformować wykonawcę, że powyższa sprawa zostanie skierowana 
na drogę sądową. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia Pani Starosty. 
 
 
Informacja pokontrolna z kontroli na miejscu realizacji projektu stanowi załącznik nr 12. 
 
Dwudziestym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków. 
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